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Algemeen 
In 2023 bestonden de werkzaamheden van het bestuur van de wijkraad, zoals gebruikelijk, 
uit het volgen van en meepraten over zaken, die in de meeste gevallen vanuit de gemeente 
werden geïnitieerd. Vooral zaken in de sfeer van beheer en onderhoud van wegen, straten 
en andere delen van de openbare ruimte waren aan de orde. Niet altijd werd de wijkraad 
daarvan tevoren op de hoogte gesteld. Op zich is het een goede zaak dat bij dit soort 
kwesties eerst en vooral gekeken wordt naar de inbreng van direct betrokkenen, zoals de 
bewoners van een bepaalde straat. De wijkraad hoeft niet als eerste met een oordeel te 
komen. Maar zij dient wél op de hoogte te zijn. Al was het maar, omdat wijkbewoners zich 
vaak met vragen bij de wijkraad melden. Dat informeren van de wijkraad vanuit het 
gemeentelijk apparaat blijft een aandachtspunt. 
 
Verder werd de agenda van de wijkraad dit jaar gedomineerd door twee onderwerpen, die 
nu eens niet vanuit de gemeente op ons bord werden gelegd. Deze onderwerpen, te weten 
de voorgenomen verplaatsing van de centrale post van de Brandweer en de behoefte aan 
meer aandacht voor mensen met dementie, werden vanuit de wijkbewoners bij ons 
aangekaart. Hierna zal onder “Lopende zaken” nader op deze onderwerpen worden 
ingegaan. 
Tenslotte zij vermeld dat gedurende dit jaar in verband met het bereiken van de 
pensioengerechtigde leeftijd de gebiedsmanager vanuit de gemeente werd afgelost door 
een collega. Voor een goed functioneren van de wijkraad een zeer belangrijke functionaris, 
mede gezien hetgeen hiervoor is gezegd over de informatie vanuit de gemeente. 

Lopende zaken 
Voor wat betreft de lopende zaken springen de verplaatsing van de brandweerpost en het 

omgaan met mensen met dementie het meest in het oog. 

Voor wat betreft het eerste punt: de gemeente is voornemens de centrale post van de 

Brandweer te verplaatsen van de Vosselmanstraat naar de Matenpoort. Die nieuwe vestiging 

zou dan de brandweerzorg voor het gehele stedelijk gebied van Apeldoorn moeten 

verzorgen. Het behoeft geen betoog dat daarmee voor de wijken in het noordwesten van de 

stad, waaronder de onze, de aanrijtijden in geval van calamiteiten aanzienlijk zullen 

toenemen. Dat was voor ons als bestuur aanleiding om, mede namens de andere wijkraden 

in ons stadsdeel, een brief te schrijven aan het gemeentebestuur. Dat resulteerde in een 

aantal overleggen met ambtenaren van de gemeente en de Veiligheidsregio, waarin ons uit 

de doeken werd gedaan dat de beoogde situatie past binnen de normen die landelijk gelden. 

Omdat wij er nog niet van overtuigd zijn dat met deze verplaatsing de veiligheid in ons 

stadsdeel voldoende gewaarborgd is beraden wij ons op verdere stappen. 

Het andere thema, de omgang met mensen met dementie, werd tijdens de Algemene 

ledenvergadering ingebracht door een wijkbewoner. Na wat gesprekken werd het ons als 

bestuur duidelijk dat het hierbij vooral gaat om ondersteuning van degenen, die met de 

dagelijkse zorg van deze mensen zijn belast. De mantelzorgers dus. Ook werd ons duidelijk 

dat dit vooral een zaak is van bewustwording. Bewustwording van de omgeving van de 

mensen met dementie en hun mantelzorgers.  
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Daarom hebben we in het verslagjaar al enige malen in het Wijknieuws de aandacht van 

onze mede-wijkbewoners gevraagd voor deze problematiek. En we zullen dat blijven doen. 

De overige zaken die speelden zijn in de loop van het jaar uitvoerig toegelicht in het 

Wijknieuws in de rubriek Actuele zaken. Daarom wordt hier volstaan met een korte 

opsomming: 

➢ Herinrichting plantsoen Schuttersweg/Sterrenlaan 

➢ Speelgelegenheid De Korenaar 

➢ Verbouwing voormalig belastingkantoor J.F. Kennedylaan/Waltersingel 

➢ Ingebruikname zorggebouwen 2 en 3 Julianakwartier 

➢ Oplevering Julianakwartier 

➢ Verkeerssituatie Sprengenweg 

➢ Onderhoud wegdek De Hegge 

Communicatie 
Wijknieuws 

In het verslagjaar werden van het Wijknieuws de nummers 85 t/m 88 uitgebracht. Het blad 

werd huis aan huis op 2.900 adressen bezorgd en bevatte naast informatie over zaken die in 

de wijk spelen ook dit jaar weer artikelen over de historie van de wijk. Dit vanuit de gedachte 

dat kennis van de historie bijdraagt aan de betrokkenheid van mensen bij hun leefomgeving.  

Website 

De website wordt regelmatig voorzien van belangrijke informatie voor de bewoners van de 

wijk. Via Facebook en Nextdoor worden koppelingen gemaakt om de lezers enthousiast te 

maken voor het bezoeken van de webpagina. In het afgelopen jaar is de website door ca. 

2.700 geïnteresseerde bezoekers bekeken. Meer dan de helft bekijkt doelgericht meerdere 

pagina's. 

Social media 

De social media, waaronder met name Facebook en Nextdoor, werden in het verslagjaar 

volop ingezet als middel om de inwoners van de wijk van actuele informatie te voorzien. 

Andersom valt vanuit de discussies, die op deze media gevoerd worden, goed af te leiden 

wat er binnen de wijk leeft. 

Organisatorische zaken 
Algemene ledenvergadering 

Op 4 april 2023 werd voor het eerst sinds de coronaperiode weer een Algemene 

ledenvergadering gehouden. Zo’n 60 wijkbewoners gaven aan de uitnodiging gehoor. Na de 

formele vergadering, waarin o.m. de jaarstukken werden vastgesteld, volgde een inleiding 

van een energiecoach van het Energiepunt Apeldoorn over de mogelijkheden van 

verduurzaming van de woning. 
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Personele bezetting 

Op 31 december 2023 bestond de personele bezetting van de wijkraad uit 3 bestuursleden, 2 

redacteuren Wijknieuws en 1 webmaster. 

Bezorging Wijknieuws 

De bezorging van het Wijknieuws 4x per jaar op 2.900 adressen werd sinds jaar en dag 

verzorgd door de scoutinggroep Jagermeester Johan Bentinck. Die gaf eind 2022 aan 

hiermee te stoppen. De taak werd overgenomen door scoutinggroep Stadhouder Willem III, 

gevestigd aan de rand van onze wijk aan de Jachtlaan. 

Stadsdeelplatform Noordwest 

In het verslagjaar werd de opzet van het Stadsdeelplatform Noordwest veranderd. Tot die tijd 

werd het overleg 4 x per jaar gehouden met als deelnemers de wijkraden in het stadsdeel, 

vertegenwoordigers van de gemeente waaronder de wijkwethouder, de politie, de 

woningcorporaties, Stimenz, Samen055 en de wijkBOA. Met name de politie en de 

woningcorporaties gaven aan minder waarde te hechten aan deelname omdat zij de focus 

vooral richten op participatie in de buurtteams, zoals die in Kerschoten en Orden 

functioneren. Afgesproken werd het platform te continueren als overleg tussen de wijkraden 

en de gemeente, wellicht met een lagere frequentie, en de professionele organisaties uit te 

nodigen als de agenda daartoe aanleiding zou geven. 

 


